
Järlåsa vägförening Protokoll årsmöte 2020

Plats: grillplatsen invid elljusspåret bakom Järlåsa skola
Tid: 2020-08-13 kl 18:30
Närvarande: se separat närvarolista
Debiteringslängd fanns tillgängligt under mötet.

§1. Mötet öppnades av Anders Werner.
§2. Kallelse till mötet och dagordningen godkändes. 
§3. Anders Werner valdes till ordförande och Theodora Fredriksson till sekreterare för mötet.
§4. Till justeringspersoner valdes Lennart Fredriksson och Ulf Jalstrand. 

§5. Verksamhetsberättelse för 2019 lästes upp och godkändes. 

§6. Årsredovisningen och revisorns rapport diskuterades och godkändes.  

§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2019 beviljades.
 
§8 a. Framställningar från styrelsen
* Övertagande av vägskötsel för väg från Sjöstavägen till fastigheterna Ålands-Västerby 19:5, 

19:6 samt 19:7 kan ske under förutsättning att det görs en vägbesiktning som godkänner 
vägens beskaffenhet. När det är gjort tas ärendet upp vid nästkommande årsmöte för 
beslut.

* Årsmötet avslog styrelsens förslag att Järlåsa vägförening förvärvar del av Fribergavägen som 
idag förvaltas av god man till dödsbo för att underlätta alla administrativa turer inför att 
Uppsala kommun i framtiden ev. tar över huvudmannaskap för vägarna i samhället. 

§8 b. Motioner från medlemmar
* Beslut om önskemål från Sågbacken a) Skrapning och grusning kan ske så snart ansvariga för 

fibergrävningarna åtgärdat sina brister med att renovera nedkörda diken 2017 i enlighet 
med besiktningsprotokoll, styrelsen fortsätter att bevaka och driva på   b) Gångvägen upp 
till elljusspåret ej vägföreningens ansvar, anlades av Järlåsa IF och anses helt ok att gå på. 
c) Nya farthinder är inköpta och kommer att placeras ut  d) Årsmötet biföll åtgärder för att 
förhindra olycka i den skarpa kurvan vid Sågbacksvägen 22.

* Upprustning, eventuell asfaltering av Mejerivägen diskuterades Styrelsen har dialog med NCC 
och inväntar offert på upprustning av nedsjunkna partier. Ny asfaltering kostar flera hundra
tusen kronor och vi får inga bidrag från kommunen. Årsmötet vill invänta en offert på 
arbetet och ta beslut vid extra årsmöte.

* Önskemål om breddning eller utbyggda mötesplatser på Sjöstavägen bifölls ej. 

§9. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat delades ut samt debiteringslängd för 2020 
godkändes. Årsavgiften för 2021 fastställdes till 500 kr.



§10. Fastställdes att ersättning/arvode för år 2020 ska vara oförändrat 999 kr till ordinarie 
styrelsemedlemmar, 500 kr till styrelsesuppleanter, 500 kr för revisor, 400 kr till 
revisorssuppleant och valberedningen.

§11. Val av två styrelsemedlemmar på två år: omval Anders Werner och nyval Maria 
Wilhelmsson.  (Theodora Fredriksson och Linda Strautina kvarstår ytterligare ett år). 
Val av suppleanter på ett år: omval Johan Landström, nyval André Camilton.

§12. Till ordförande valdes Anders Werner.

§13. Till revisor valdes Kristina Björklund. Till revisorssuppleant valdes Roine Brink, båda omval.

§14. Örjan Ljungwall och Tage Fredriksson valdes om att ingå i valberedningen.
 
§15. Övriga frågor

* Diskuterades den gamla mejeribyggnadens förfall och vem som ansvarar för den. Byggnaden 
ägs av Soume Invest AB med adress i Tullinge utanför Stockholm som mäste hållas 
avsvariga, är inte vägföreningens ansvar. Den som känner sig manad kan kontakta 
stadsbyggnadskontoret i Uppsala kommun för att höra vad som kan göras. Vägföreningen 
har tidigare kontaktat miljökontoret vid Uppsala kommun för att påtala att där finns farligt 
avfall och viss städning har gjorts. 

  
§17. Mötet avslutades.

Vid protokollet

Theodora Fredriksson
Sekreterare

Justeras:

Lennart Fredriksson Ulf Jalstrand


